
Oproep kandidaten voor het NVl-Bestuur

Tijdens de ALV van 29 maart 2008 zal er een bestuursverkiezing plaatsvinden.

Hieronder staat de huidige bestuurssamenstelling vermeldt:

Voorzitter - Evert Ruiter (sinds 2003, herkozen 25.03.06, aftredend in 2009)
Secretaris - René Manger (sinds 2003, herkozen 25.03.06, aftredend in 2008, niet herkiesbaar)
Penningmeester - Willem-Jan Hoeffnagel (sinds 2005, aftredend in 2008, herkiesbaar)
Bestuurslid redactie - Robert Ketelaar (sinds 2004, herkozen 31 .03. 2007 , aftredend in 2010)
Waarnemingen coórdinator - Vacant
Jeugdbondsvertegenwoordiger - Douwe Schut (sinds 2006, aftredend in 2009)

Zoals blijkt zijn er per 29 maart 2008 de volgende bestuursfuncties vacant: secretaris en waarne-
mingencoórdinator. Het bestuur heeft inmiddels voor de functie van secretaris Thamara Hesse-
link bereid gevonden deze te gaan vervullen. Tenzij er zich tegenkandidaten melden voor deze
functie, zal ïhamara tijdens de ALV worden geïnstalleerd als secretaris.

Het bestuur is nog op zoek naar een kandidaat voor de functie van waarnemingencoórdinator.

De penningmeester is per 29 maart 2008 aftredend en herkiesbaar. Leden die zich voor deze
functie beschikbaar willen stellen, kunnen dit doorgeven aan de voorzitter. Zij worden dan kandi-
daat gesteld en tijdens de vergadering zal er over deze kandidatuur worden gestemd. De kandi-
daat met de meeste stemmen wordt geïnstalleerd.

Voor meer informatie en/of vragen:
Evert Ruiter 038 4550891 of e.j.ruiter@planet.nl

Notufen ALV van 31 maart 2007, Ecodrome, Zwolle
Aanwezig (volgens presentielijst): Wera Reinboud, Gerad Abbingh, Job Teeuwen, Ronald Reuderink, C.J.
Schuper, Jan Marbus, Ewoud van de\Ploeg, Daphne Flierman, Ernst-Jan van Haaften, Peer Busink, Koos Ballintijn, Anne
Hueber, Baft Achterkamp, Anneke Jonker, Alex Huizinga, Co Sielhorst, Jaap Bouwman,Marten van Bracht, Tim Faasen,
Matthijs Courbois, Jelle Schuurmans, Jan-JoosÍ Mekkes, Kina Mekkes-de Jonge, Hans Meulenbelt, Ruud de Man, Jelly
Lamsma, Kees Goudsmits, P. de Kraker, Theo Verstrael, Henk Bunjes, A. van der Heijden, R. van Grunsven, Albeft Vlie-
gentharl, Thamara Hesselink, Tim Termaat, Tinus Knegt, Eus van de Burg, Paul Schrijvershof, Wil Leuts, Marijke Ros,
Peter de Boer, Rien Melis, Leo van Beest, Jaap Tromp, Bas Bogerman, Harm Albefts, David Scarse, Willem G. de
Jong,Marjan SchuÍ, Koos Middelkamp, Kain Uilhoorn, Rob van de Haterd, Ep van Hijum, Hans Schinkel, Vincent Kalk-
man, Marian Peterse, Tieneke de Groot, Hans van Stijn, Tineke Cramer, Amy Anselin,Peter Van der Schoot, Marcel Was-
scher, Herman de Heer, Marijke Verbraaken, Jan Verbraaken, Jan Gerard, Frans van Alebeek, Baft Heijne, Ton Elzer-
man, Alie Schreuder, Erwin van Maanen, Dolf Ramaker, Peter Geene, Aat Rozendaal, Nico Dekker, Harm Niesen, John
van Roosmalen, lna Marbus-Hotho, Roelof Jan Koops, Chris Overkleeft, Willem-Jan Hoeffnagel, André Hospers, Robeft
Ketelaar, Evert Ruiter, René Manger.
Afwezig met kennisgeving: Willem Klok, Etienne van Dissel

Opening om 11:55 uur
De voorzitter heet de aanweziqe leden welkom.

Mededelingen
Er zln geen mededelingen.

Notulen AV van 25 maart 2006
Geen opmerkingen. Bij deze vastgesteld. De notulist wordt bedankt.

Financieel verslag
Willem-Jan Hoeffnagel geeft een toelichting dmv Powerpoint. Het vermogen van de
vereniging is groot. Door de vervaardiging van de Brachytrons heeft 2006 een negatief
saldo. ln 2007 zal er ongeveer 6000 euro Vermogen zijn en is voldoende voor een fi-
nanciële basis.

Verslag kascommisie
De kascommisie heeft de financiële stukken ingezien en in orde bevonden en stelt de
vergadering voor het bestuur decharge te verlenen, hetgeen door de aanwezige leden
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wordt overgenomen. Karin Uilhoorn en Rob van de Haterd worden bedankt voor hun
werk als kascommisie. Karin Uilhoorn zal voor de tweede keer in de kascommissie
zitting nemen evenals Rob van de Haterd die reserve stond. Michiel van der Weide
die verhinderd was en de heer De Graaf zijn reserve.

Begroting voor 2006
De Vermogenspositie is dusdanig dat contributieverhoging niet nodig is. De inhaal-

slag van de Brachytron zal in 2007 een feit zijn. Voor de financiering zal aanspraak
worden gedaan op de financiële reserve.

Vaststelling Bestuursverslag
Evert geeft een toelichting op het Bestuursverslag. Er is geen commentaar uit de ver-
gadering. Het Bestuursverslag wordt vastgesteld.

Bestuursbeleid
Veel zaken zijn in 2006 bereikt. De NVL Nieuwsbrief is met succes en zonder vertra-
ging overgedragen. De inhaalslag van de Brachytron is voortvarend aangepakt. De
NVL website is vernieuwd. De contacten met de Jeugdbonden zijn geïntensiveerd.
Robert Ketelaar (hoofdredacteur Brachytron) geeft aan dat het aangekondigde Bra-
chytron nummer nog niet af is. Momenteel zijn er problemen met de huidige drukker
en zijn er te weinig nummers van de Brachytron Turkije geleverd. Victor Mensing
wordt bedankt voor zijn grote inzet voor de nauwgezette vormgeving van deze Bra-
chytron special. Verder vraagt Robert hoe de Brachytron over de Turkse libellenfauna
is ontvangen. In 2008 zal de einddatum ziln van het Beleidsplan. Groot aantal van de
doelen zijn bereikt.

Bestuursverkiezing
André Hospers treedt af als waarnemingencoórdinator (sinds 2003). André wordt be-
dankt voor zijn goede inzet en taak als waarnemingencoórdinator. Er wordt nog ge-
zocht naar een andere kandidaat. In maart 2008 treedt de secretaris af en is dan niet
herkiesbaar. Alle overige bestuursleden zijn dan herkiesbaar. Robert Ketelaar is her-
kiesbaar maar blijft aan. Het bestuur wordt bij acclamatie aangenomen.

Gedragsregels NVL
Enkele mensen hebben schriftelijk gereageerd op de Gedragsregels zoals die zijn
gepubliceerd in de NVL Nieuwsbrief en de NVL website. Het commentaar van Weia
Reinboud en Tieneke de Groot zal worden meegenomen in het eindresultaat. Vincent
Kalkman merkt op dat er gewerkt wordt aan een Rode lijst van de wereld. Er zijn daar-
voor momenteel te weinig gegevens. Vincent is voorstander voor het vangen van
libellen. Voor goed onderzoek moet je verzamelen. Om dit te leren zulje mensen in
Nederland de mogelijkheid mogen geven om te vangen. Vincent's punten zullen wor-
den meegenomen. Rob van de Haterd stelt voor om het stuk aan te passen en weer
op de zelfde manier te laten zien op de website en NVL Nieuwsbrief en volgend jaar
op de vergadering van 2008 vast te stellen. Marcel Wasscher is voorstander van het
maken van enkele versies.

Rondvraag.
Job ïeeuwen vraagt of het vermogen op de Postbank niet ondergebracht kan worden
op een (meer milieubewuste) andere bank zoals de ASN. Harm Niesen pleit voor de
volgende studiedag voor twee interruptie microfoons zodat iedereen goed verstaan-
baar is in de zaal.

Sluiting.
Om 13:00 uur sluit de voorzitter de vergadering.

Verslag: René Manger

NVl-Nleuwebrlef nummer I (Jrg 12), februari 2008


